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    Интегрированная система управления промышленным предприятием как цифровая экосистема 
 

Представлен подход к синтезу интегрированных систем управления промышленным предприятием как 
цифровых экосистем в цифровой среде предприятия. Исследованы методы анализа и прогнозирования 
состояний производственных процессов и производственных ситуаций. Предложена концепция синтеза 
цифровой экосистемы предприятия с учетом требований устойчивости и согласованного взаимодействия 
систем управления производственными процессами и стабильного функционирования элементов 
инфраструктуры и программного обеспечения1. 
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Bakhtadze N.N., Elpashev D.V., Kushnarev V.N., Maximov E.M., Maximova N.E., Suleykin A.S., Chereshko 
A.A. Integrated control system for industrial enterprise as a digital ecosystem 
 
An approach to the synthesis of integrated control systems for industrial enterprise as digital ecosystems in enterprise’s 
digital environment is presented. The paper investigates the methods for 
analysis anв forecasting of production process states and production situations. It offers a concept of the synthesis of 
enterprise digital ecosystem with reference to the requirements of stability and agreed interaction of production process 
control systems, as well as the stable operation of infrastructural elements and software.  
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